
Protokół nr 70/2018  
LXX sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 2 lipca 2018 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.10 w siedzibie Rady 
Osiedla, w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowska 1a, stwierdził obecność 10 radnych, 
przedstawił porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) oraz 
powołał protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Jeżyce. 
 

Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt nie złożył oświadczenia. 
 

Punkt 3: Komunikaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował o terminie najbliższej sesji-06.08.2018 r. 
Następnie przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady pomiędzy sesjami. 
 
Punkt 4: Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Punkt 5: Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki – Smochowice”. 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Punkt 6: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 Rady Osiedla. 
Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński stwierdził, że w okresie pomiędzy sesjami Zarząd nie 
podjął uchwał i nie wydał opinii. 
 
Punkt 7: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w planie wydatków 2018r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania.  
 
W takcie głosowania na sesję przybył Radny, pan Radosław Sekulski, który nie brał udziału  
w głosowaniu. 
 
Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXX/316/VII/2018 (załącznik nr 3). 
 
Punkt 8: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozdysponowania środków powierzonych 
do planu remontów na rok 2019 - Wydział Oświaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Przedstawił pismo z propozycjami podziału środków zaproponowany przez Wydział 
Oświaty. Zaproponował, aby Rada przeznaczyła ze swojego planu środki na zadanie realizowane 
przez Szkołę Podstawową. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 11 radnych. 
Za   11, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXX/317/VII/2018 (załącznik nr 4). 
 
Punkt 9: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania do Rady Miasta Poznania od 
decyzji Prezydenta Miasta Poznania, wyrażonej w Zarządzeniu Nr 413/2018/P z dnia 13 czerwca 
2018 r. w sprawie uchylenia uchwały Nr LXVI/298/VII/2018 Rady Osiedla Krzyżowniki-
Smochowice z 23 kwietnia 2018 r. w sprawie nawiązania współpracy w zakresie dotyczącym 
realizacji zadań Osiedla. 



Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść pisma z WJPM, które otrzymali 
Przewodniczący Rady i Zarządu. Do pisma załączone jest Zarządzenie Prezydenta uchylające 
uchwałę Rady. Następnie odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem i zarządził 
przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 11 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   2, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXX/318/VII/2018 (załącznik nr 5). 
 
Punkt 10: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozwiązania Komisji Planowania i Rozwoju 
oraz zmiany określenia przedmiotu i zakresu działania oraz uzupełnienia składu osobowego 
Komisji Porządku i Bezpieczeństwa. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 11 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  2. 
Uchwała nr LXX/319/II/2018 (załącznik nr 6). 
 
Punkt 11: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Osiedla do konkursu na 
dofinansowanie zadań inwestycyjnych osiedli na 2019 r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 11 radnych. 
Za   11, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXX/320/VII/2018 (załącznik nr 7). 
 
O godz. 19.35 Przewodniczący Rady ogłosił 10 min przerwę w obradach. 
O godz.19.45 Przewodniczący Rady wznowił obrady. Na sali obecnych było 11 radnych. 
 
Punkt 12: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do PMP w sprawie ustalenia opłat 
za korzystanie z obiektu sportowo-rekreacyjnego przy ul. Braniewskiej 23. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Przedstawił załącznik do uchwały – propozycje cennika opłat za korzystanie  
z obiektu sportowo-rekreacyjnego przy ul. Braniewskiej. Radny, pan Witold Puchalski zaproponował 
obniżenie stawki do 50 zł (pkt 1a załącznika). Propozycję poparł Radny, pan Radosław Sekulski. 
Radny, pan Robert Radecki zaproponował podwyższenie z 50 zł do 70 zł. Następnie zarządził 
przeprowadzenie głosowania. Radny, pan Witold Puchalski złożył wniosek formalny o zmniejszenie 
stawki z 100 zł na 70 zł. (pkt 1a załącznika). Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie 
głosowania. 
Głosowało 11 radnych. 
Za   11, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Radny, pan Radosław Sekulski złożył wniosek formalny o zwiększenie stawki z 100 zł na 150 zł (pkt 
1d załącznika). Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 11 radnych. 
Za   7, 
Przeciw   2, 
Wstrzymało się  2. 
W pkt 2 załącznika ustalono te same zasady jak pkt 1. 
W pkt 3a i 3b załącznika Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska zaproponowała zwiększenie 
stawki z 9 zł na 10 zł. Złożyła wniosek formalny, który Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. 
Głosowało 11 radnych. 
Za   2, 
Przeciw   5, 



Wstrzymało się  4.  
Salę opuściła Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska. 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania nad projektem uchwały. 
Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXX/321/VII/2018 (załącznik nr 8). 
Na salę wróciła Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska. 
 
Punkt 13: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie projektu planu wydatków na 2019 r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Przypomniał wysokość środków naliczonych na 2019 r. Przewodniczący Zarządu, 
pan Maciej Bedyński wniósł poprawki formalne do projektu wydatków polegające na przeniesieniu 
dwóch zadań z pkt 1 (zadania procesowe) do pkt 2 (zadania projektowe) oraz zmianę nazwy zadania 
„Utrzymanie obiektu Architektów” na „Uzupełnienie nawierzchni w strefie bezpieczeństwa urządzeń 
zabawowych na placu zabaw przy ulicy Architektów”. Przewodniczący zarządził przeprowadzenie 
głosowania. 
Głosowało 11 radnych. 
Za   10 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  1. 
Następnie Przewodniczący zaprezentował dwie poprawki do projektu plany wydatków zgłoszone 
przez Radnego, Krzysztofa Kruszki. Oddał głos Radnemu, panu Krzysztofowi Kruszce, który omówił 
pierwszą propozycję zmiany. Radny, pan Witold Puchalski wyraził zaskoczenie przedstawioną 
propozycją. Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński przypomniał, że na zadania miękkie Rada 
posiada ograniczone środki. Radny pan Witold Puchalski przypomniał, że kwota 24.000 zł jest 
przeznaczona na realizację wydarzeń kulturalnych w okresie letnim (dwa miesiące). Ujmując z tej 
kwoty 7.200 zł pozostanie zbyt mało środków na realizację planowanego zadania. Następnie 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zarządził przeprowadzenie głosowania na 
zaproponowaną poprawką. 
Głosowało 11 radnych. 
Za   1, 
Przeciw   7, 
Wstrzymało się  3. 
Drugą poprawkę Radny, pan Krzysztof Kruszka wycofał.  
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zarządził przeprowadzenie głosowania nad projektem 
uchwały.  
Głosowało 11 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  1. 
Uchwała nr LXX/322/VII/2018 (załącznik nr 9). 
 
Punkt 14: Wolne głosy i wnioski. 
Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska zwróciła się z prośbą do przedstawiciela WJPM  
o przesłanie na adres e-mailowy realizacji planu za lata 2016, 2017. Przedstawiciel WJPM zobowiązał 
się do przesłania danych. 
 
Punkt 15: Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył obrady sesji o godz. 20.45. 
 


